

No. 40240

January 12, 2023

Le 12 janvier 2023

BETWEEN:

ENTRE :

Ahmed Bouragba

Ahmed Bouragba

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Ontario College of Teachers

Ordre des enseignantes et des enseignants
de l'Ontario

Respondent

Intimé

JUDGMENT

JUGEMENT

The response to the motion for an extension of time filed by the respondent is accepted for filing. The reply to the motion for an extension of time filed by the applicant is accepted for filing. The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number M52510 (C69405), 2021 ONCA 508, dated July 14, 2021, is dismissed.

La réponse à la requête en prorogation du délai déposée par l'intimé est acceptée pour dépôt. La réplique à la requête en prorogation du délai déposée par le demandeur est acceptée pour dépôt. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro M52510 (C69405), 2021 ONCA 508, daté du 14 juillet 2021, est rejetée.

J.S.C.C.
J.C.S.C.